
 

 

 

Zápis ze zasedání Akademického senátu FES dne 4. prosince 2023 

Přítomni: JUDr. Martin Šmíd, Ph.D., doc. Ing. Robert Baťa, Ph.D., Ing. Irena 

Honková, Ph.D., RNDr. Ing. Oldřich Horák, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková 

Stříteská, Ph.D., Ing. Josef Novotný, Ph.D., Mgr. Pavel Sedlák, Ph.D., PaeDr. 

Alexandr Šenec, Mgr. David Zapletal, Ph.D., Ing. Anna Dvořáková, Ing. Nikola 

Soukupová, František Kvapil, Soňa Mrázková 

Omluveni: Mgr. Jan Mandys, Ph.D., Bc. Tomáš Chrastina  

Hosté: prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D., prof. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. 

Hana Kopáčková, Ph.D., doc. Ing. Liběna Černohorská, Ph.D. 

 

Na začátku přítomno 13 z 15 senátorů. 

AS FES je usnášeníschopný. 

 

Pozvánka na zasedání AS FES rozeslána    27. listopadu 2023 

Materiály k projednání na zasedání rozeslány   27. listopadu 2023 

 

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 
2. Podmínky pro přijetí ke studiu do navazujícího magisterského programu 

FINDATA v AJ pro akademický rok 2024/25 
3. Různé. 

 

Předseda AS FES dr. Šmíd zahájil zasedání a pozdravil přítomné. Následně ověřil 

účast přítomných senátorů.  

 

1. Schválení programu zasedání  

Dr. Šmíd stručně představil navržený program zasedání. K programu neměl 

nikdo žádné připomínky.  

Poté proběhlo hlasování.  

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

schvaluje program zasedání v předloženém znění.  

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 



 

 

2. Podmínky pro přijetí ke studiu do navazujícího magisterského programu 

Financial Data Analytics and Sustainable Finance (FINDATA) v anglickém 

jazyce pro akademický rok 2024/25  

Děkan prof. Stejskal představil předkládaný bod. Vysvětlil, že k přijetí nemohlo 

dojít na minulém zasedání AS FES, protože Rada pro vnitřní hodnocení univerzity 

projednávala akreditaci až po minulém zasedání senátu. 

Děkan uvedl, že podmínky pro přijetí jsou drobně odlišné od obvyklých podmínek 

v jiných studijních programech, což je dáno zejména kompromisem mezi 

požadavky čtyř škol, které se na programu podílí. Po schválení je možné otevřít 

přijímací řízení a je vhodné, aby k tomu došlo co nejdříve, aby bylo možné 

program inzerovat případným zájemcům. 

Dále uvedl informace k poplatku za studiu. Zmínil, že se předpokládá projekt, 

který by mohl krýt stipendia. Současně uvedl, že se vzhledem k poplatku za 

studium předpokládá spíše zájem zahraničních studentů. 

K bodu neproběhla další diskuse. 

 

Poté proběhlo hlasování. 

Usnesení: Akademický senát Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

projednal a schvaluje Podmínky pro přijetí ke studiu do navazujícího 

magisterského programu Financial Data Analytics and Sustainable Finance 

(FINDATA) v anglickém jazyce pro akademický rok 2024/25 v předloženém 

znění. 

Hlasování: 13 – 0 – 0 (pro – proti – zdrželi se).  

Usnesení bylo přijato.  

 

3. Různé  

Dr. Šmíd informoval senátory o pravděpodobném konání dalšího zasedání AS 

FES po Novém roce (8. ledna 2024) z důvodu vyjádření se k záměru děkana 

jmenovat proděkany pro další funkční období. 

Dr. Šmíd poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 

 

V Pardubicích, 7. prosince 2023 

 

JUDr. Martin Šmíd, Ph.D. 

předseda AS FES 


